

INVITATION 敬邀參觀

2025 JUNE 04-06
Tainan city

臺灣國際塑橡膠原料暨複材應用工業展
PLASTICS, RUBBER & COMPOSITE MATERIAL FAIR TAIWAN



大台南會展中心
ICC TAINAN

PMT

ADVISER
經濟部國際貿易署
International Trade Administration

ORGANISER
VCM
VCM EXHIBITION CO., LTD.
凡亞會議展覽有限公司

plasticfair-taiwan.com

展覽日期與開放時間
FAIR DATES & OPENING HOUR

2025年6月4日~5日 09:00-17:00
2025年6月6日 09:00-16:00

展覽館 THE VENUE

大臺南會展中心
ICC TAINAN

本展為專業商展，謝絕18歲以下兒童及寵物進場
All visitors must be 18 years old or elder

交通資訊 TRAVEL

大臺南會展中心 ICC TAINAN

臺南市歸仁區歸仁十二路3號
No. 3, Guiren 12th Rd., Guiren Dist.,
Tainan City

交通引導 TRAFFIC GUIDANCE

搭乘台灣高鐵：於高鐵台南站下車，從2號出口步行僅需5分鐘，即可抵達大臺南會展中心。

Taiwan High Speed Rail:
Hop off at THSR Tainan Station
and take a leisurely 5-minute
stroll from Exit 2—the Tainan
Exhibition Center is just around
the corner!

支持夥伴
SUPPORT PARTNERS

台灣塑膠製品工業同業公會
TAIWAN PLASTICS INDUSTRY ASSOCIATION

台灣生質與永續材料產業協會
Taiwan Bio-base and Sustainable Material Industry

塑膠工業技術發展中心
PLASTICS INDUSTRY DEVELOPMENT CENTER

台灣合成樹脂接著劑工業同業公會
Taiwan Synthetic Resins & Adhesives Industrial Association

台灣區電腦輔助成型技術交流協會
Association of CAE Molding Technology

sampe Taiwan

台灣區模具工具業同業公會
Taiwan Mold & Die Industry Association

台灣工具機暨零組件工業同業公會
TMBA Taiwan Machine Tool & Accessory Builders' Association

臺南市總工業會
Tainan City General Industrial Association

台灣區流體傳動工業同業公會
Taiwan Fluid Power Association

台灣鋼鐵工業同業公會
TAWAN STEEL & IRON INDUSTRIES ASSOCIATION

台灣區航太工業同業公會
Taiwan Aerospace Industry Association

台灣自行車輸出業同業公會
Taiwan Bicycle Association

TTRI
Taiwan Textile Research Institute
紡織綜合所

TVMA
TAIWAN VEHICLE MANUFACTURERS ASSOCIATION

工業技術研究院
Industrial Technology Research Institute

我們誠摯邀請您參觀2025台灣國際塑橡膠
原料暨複材應用工業展
We sincerely invite you to visit us

2025 台灣最大塑橡膠及複合材料展

The Largest Plastics, Rubber & Composite Materials Exhibition in Taiwan 2025

串聯產業上下游 原料、高值化製品及加工設備 一次到位

Connecting the Entire Industry Supply Chain — From Raw Materials to High-Value Products and Processing Equipment, All in One Place

展會將於2025年6月4-6日假大臺南會展中心登場，以永續、循環及串連為主軸，登上全球舞台，邀請全球買主、媒體訪台，同步將台灣行銷全球。同期舉辦PMT SUMMIT- 塑橡膠工業創新論壇，透過低碳再生材料、數位轉型與AI助力材料產業及纖維與連續型熱塑複材輕量化等專業分享，以產業趨勢導引，在台灣建立亞太區塑橡膠產業趨勢交流及採購中心，增加採購商機，形成台灣材料工業週，提供買主一站式完整的材料高值化應用採購服務。

PMT 2025 kicks off June 4–6 at Tainan Convention & Exhibition Center, spotlighting sustainability, circularity, and global industry connectivity. Join international buyers and media as Taiwan showcases its materials innovation to the world.

Alongside the PMT SUMMIT, experts dive into low-carbon materials, AI-driven transformation, and lightweight thermoplastics – positioning Taiwan as the Asia-Pacific hub for plastics and composites sourcing.

參觀者預先登錄

PRE-REGISTRATION

如完成登記程序，將於您註冊登記的電子郵件收到確認信，並將於系統中提供入場QR code，當您到達展覽會場參觀時，請透過手機出示QR code並直接掃描，即可直接入場，不須額外進行換證作業。

請於到達展覽場前完成登記，並攜帶2張本人名片供現場核對。

Once registration is completed, a confirmation email will be sent to your registered email address. The system will also provide a QR code for entry. Please present the QR code on your mobile device upon arrival and scan it at the entrance to enter directly—no need to exchange for a physical badge.



實體展覽預先參觀登記！
Register your ticket here.

產業主導，台灣材料產業站上世界舞台契機，近20個產業領頭公協會及專業機構共同推動、指標企業齊聚，高效、精緻之新世代展覽會

Industry-Driven Momentum: Taiwan's Materials Sector on the Global Stage. Supported by nearly 20 leading associations, the show gathers top enterprises to present a new generation of high-efficiency and high-precision exhibitions.

2025 PMT SUMMIT 材料工業創新論壇由凡亞會展與塑膠中心聯合策劃，打造亞太最具前瞻與技術影響力的專業材料平台，為展會核心指標活動之一

The 2025 PMT SUMMIT aims to be the Asia-Pacific's leading platform for forward-looking and in-depth industry insights.

海外買主來台參觀展會補助，最高補助至4晚

Exclusive Support for Global Buyers — Enjoy Up to 4 Nights of Sponsored Accommodation

展品範疇與展區

EXHIBIT CATEGORIES AND EXHIBITION AREAS



原料、輔料區
Raw materials, auxiliaries



製成品區
Plastics Products and processing



生產設備區
Machinery and equipment for the plastics and rubber industries



系統、數位轉型及相關服務
Services for the plastics and rubber industries



長春



chitec



FCS



南寶樹脂



喬福材料科技



union
Industrial Brushes



TSM



SK



PULROC



SUN CHIAO



C冠立機械



FONG KEE
INTERNATIONAL
MACHINERY
CO., LTD.
An ISO 9001:2015 Company



EPAFLEX
POLYURETHANES



YS



TechMax



JARHON



達易智造
DOT ZERO
Connecting Excellence



MTENSO



GMAA



GRAA